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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de winst die op de handel in geneesmiddelen wordt 
gemaakt (ingezonden 19 september 2017). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het feit dat eigenaar investeringsmaatschappij 
Advent vorig jaar zo’n half miljard euro heeft onttrokken aan farmaceutische 
groothandel Mediq?1 

Vraag 2
Klopt het dat Advent zich daarnaast nog een lening van 61 miljoen dollar liet 
geven? 

Vraag 3
Wat vindt u ervan dat de solvabiliteit van Mediq daarmee van 20 naar 8 
procent daalde? Wat betekent een te lage solvabiliteit voor de continuiteit van 
de geneesmiddelenvoorziening? 

Vraag 4
Welke risico’s zijn er bij een te lage solvabiliteit van Mediq voor de beschik-
baarheid van geneesmiddelen in Nederland? Welke tekorten dreigen als 
Mediq omvalt? Hoeveel patiënten zouden daarmee dan gedupeerd worden en 
welke klinische gevolgen zijn denkbaar? 

Vraag 5
Vindt u het een gewenste situatie dat met winsten op het doorverkopen van 
geneesmiddelen zo veel geld te verdienen valt dat een investeerder dit soort 
uitkeringen van een half miljard aan zichzelf kan doen? Zo nee, welke 
maatregelen zijn (theoretisch en in de praktijk) mogelijk om hier een eind aan 
te maken?

1 RTL nieuws, 18 september 2017
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